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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum
2019-10-24

Kommunala pensionärsrådet

Utdragsbestyrkande

§ 12

Helhetsgrepp kring Uggledammen

Sammanfattning
Alexander Hovander redovisar tankar på att sätta upp ordentliga lyktstolpar, och 
parkbänkar. Placeringen av bord övervägs, bryggorna ska ut och vass och sly ska slås 
årligen. Vandalisering har generellt sett minskat, parkbänkar är dock fortsatt utsatta. 

Kommunala pensionärsrådet beslutar

att notera informationen
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum
2019-10-24

Kommunala pensionärsrådet

Utdragsbestyrkande

§ 13

Sammanträdesfrekvens

Sammanfattning
Patrik Ströbeck konstaterar att kommunfullmäktige tagit ett enigt beslut, som gäller för 
mandatperioden. Det finns dock möjlighet att kalla till extra sammanträde om det finns 
ärenden att ta upp.

Kommunala pensionärsrådet beslutar

att notera informationen
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum
2019-10-24

Kommunala pensionärsrådet

Utdragsbestyrkande

§ 14

Kommunhusets ombyggnation

Sammanfattning
Henry Roos redovisar arbetet med kommunhuset. Huset har en bra stomme, med god 
takhöjd, men innanmätet är slitet och bland annat isoleringen är undermålig. Det pågår nu 
utredningar för att renovera fastigheten till normal standard. Tanken är att ha en väg in 
för kommuninvånarna, oberoende av vilken typ av ärende, till en 
reception/kundmottagning på nedre plan. Hissarna behöver bytas ut. Ett stort arbete sker 
med tillgänglighet, för att följa moderna regler.

Kommunala pensionärsrådet beslutar

att notera informationen
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum
2019-10-24

Kommunala pensionärsrådet

Utdragsbestyrkande

§ 15

Parkeringsfrågor

Sammanfattning
Alexander Hovander konstaterar att han kan se över möjligheterna att förlänga 
parkeringstiden till tre timmar på vissa parkeringsplatser, och skriva fram ett eventuellt 
förslag till Trafiknämnden. Det finns förhållandevis gott om parkeringsplatser i centrum. 
Ett bekymmer kan dock vara att gå längre sträckor med exempelvis tunga bowlingklot.

Kommunala pensionärsrådet beslutar

att notera informationen
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum
2019-10-24

Kommunala pensionärsrådet

Utdragsbestyrkande

§ 16

Utegym

Sammanfattning
Magnus Almström redogör för de båda utegym som finns idag, vid skateparken och vid 
Ugglebadet. Gymmet vid skateparken används inte så mycket som skulle önskas, medan 
det vid Ugglehallen är bättre utnyttjat. Byggnadskontoret har uppdraget att förse båda 
gymmen med skyltning som kan ge anvisningar om hur redskapen bör användas. Det 
skulle vara möjligt att ta hjälp av personal från Ugglebadet för att få en praktisk visning 
och genomgång.

Kommunala pensionärsrådet beslutar

att notera informationen
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum
2019-10-24

Kommunala pensionärsrådet

Utdragsbestyrkande

§ 17

Fixartjänst

Sammanfattning
Patrik Wilhelmsson svarar på frågan om stöd för verksamhet som ger hjälp med enkla 
saker, som byte av glödlampor och att sätta upp gardiner. Vård och omsorg har ett stort 
arbete med att säkerställa sin grundverksamhet. Det är också värt att fundera på vem som 
vore mest lämplig att hålla i en sådan verksamhet, kanske Lillarydsverkstan skulle kunna 
medverka? Det finns också en frågeställning om vad som bör ske i kommunal regi och 
vad som lämpligast utförs i privat regi med stöd av RUT och ROT. Under detta år finns 
det inte med i budgeten, och det saknas svar på en del frågor vad gäller 
konkurrenssituation. Det finns ett tydligt önskemål från pensionärsorganisationerna att 
komma vidare i frågan.

Kommunala pensionärsrådet beslutar

att notera informationen

Beslutet skickas till
Kommunstyrelsen
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum
2019-10-24

Kommunala pensionärsrådet

Utdragsbestyrkande

§ 18

Uppsökande verksamhet

Sammanfattning
Patrik Wilhelmsson redovisar att en uppsökande verksamhet pågår sedan ungefär ett år 
tillbaka, som riktar sig till alla 77-åringar. Syftet är att alla ska ha samma information om 
utbudet, göra en enkel screening av boendemiljö och fallrisker samt se om det finns 
personer som har ett behov av stöd och hjälp men som inte tidigare uttryckt det. Det är 
inte socialtjänstens uppdrag att vara social samvaro, utan att i förekommande fall hjälpa 
den enskilde till ett sammanhang.
Det sker en uppföljning av den uppsökande verksamheten som kommer att presenteras 
när ett helt år har gått. 

Kommunala pensionärsrådet beslutar

att notera informationen

9



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum
2019-10-24

Kommunala pensionärsrådet

Utdragsbestyrkande

§ 19

Trygghetsfrågor

Sammanfattning
Alexander Hovander svarar att nya lyktstolpar kommer att sättas upp längs gångvägen 
vid Tjäderstigen. Torgny Lindau redovisar att polisen efterfrågar möjlighet att sätta upp 
kameror, men en förutsättning för att det ska bli av är att invånarna anmäler de brott som 
de utsätts för eller upptäcker. Från kommunens sida anmäls allt som misstänks utgöra 
brott. Kommunens hemsida har en ingång för synpunkter och felanmälan, som är lämplig 
att använda. Det finns bekymmer med ungdomar som inte följer ordningsregler på 
Ugglebadet, vid utebadet och runt Ugglehallen finns kameraövervakning och talande 
larm.

Kommunala pensionärsrådet beslutar

att notera informationen
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum
2019-10-24

Kommunala pensionärsrådet

Utdragsbestyrkande

§ 20

Polisen

Sammanfattning
Patrik Ströbeck och Torgny Lindau konstaterar att polisen är närvarande i Perstorp 
betydligt mer än då expeditionen är bemannad på onsdagar. Det är inte alltid i målade 
polisbilar, men närvaron är ändå påtaglig.

Kommunala pensionärsrådet beslutar

att notera informationen
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum
2019-10-24

Kommunala pensionärsrådet

Utdragsbestyrkande

§ 21

Hotellet

Sammanfattning
Henry Roos meddelar att det pågår diskussioner som kan bli bra, men det går inte att 
avslöja några detaljer för närvarande.

Kommunala pensionärsrådet beslutar

att notera informationen

12



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum
2019-10-24

Kommunala pensionärsrådet

Utdragsbestyrkande

§ 22

Ybbåsen

Sammanfattning
Annelie Börjesdotter redovisar situationen kring Ybbåsen, efter att Arbetsmiljöverket i en 
inspektion dömt ut det som särskilt boende. Det brister vad gäller främst utrymmen på 
toaletter, men även omklädningsrum. Efter externa genomlysningar blir slutsatsen att det 
inte är hållbart att fortsätta att lappa och laga. Alla stammar i huset behöver också bytas. 
Detta innebär att det i praktiken är nödvändigt att bygga nytt i någon variant, och det 
alternativ som förordas är en tillbyggnad i anslutning till Österbo. Det ger fördelar i form 
av gemensamma utrymmen, liksom stordriftsfördelar. Socialnämnden har lämnat ett 
förslag med den innebörden till kommunstyrelsen, och frågan kommer upp vid 
kommunfullmäktiges budgetbeslut i november. Om fullmäktige beslutar enligt förslaget 
kan det nya bygget komma att stå klart 2023.

Kommunala pensionärsrådet beslutar

att notera informationen
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum
2019-10-24

Kommunala pensionärsrådet

Utdragsbestyrkande

§ 23

Tomter

Sammanfattning
I kv Enen är fastigheter planlagda för bostadsbebyggelse. Kommunen har skrivit 
köpeavtal med två företag. Ca 20 radhus som ska byggas av Perstorp Housing AB. Ca 40 
bostäder i fyravåningshus mot Stockholmsvägen ska byggas av Gösta Bengtsson AB. 
Planerad byggstart är i februari 2020.

Kommunala pensionärsrådet beslutar

att notera informationen
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum
2019-10-24

Kommunala pensionärsrådet

Utdragsbestyrkande

§ 24

Styrelse och nämnder

Sammanfattning
Kommunstyrelsen, ekonomin är i balans vilket är bra inför annalkande lågkonjunktur. 
Det finns stora investeringsbehov i form av ersättning för Ybbåsen, fiber på landsbygden, 
skollokaler m.m. Det finns skilda bedömningar om befolkningsutvecklingen, kommunen 
bedömer att det kommer att ske en viss fortsatt ökning och budgeterar för en försiktig 
ökning. Kommunen kommer att bli delägare i NSVA, Nordvästra Skånes Vatten och 
Avlopp, sannolikt från årsskiftet. Vidare kommer kommunen att göra en stor avbetalning 
på sin pensionsskuld, vilket väntas ge bättre avkastning. En ny översiktsplan är på gång, 
och väntas komma upp i fullmäktige i januari. Övergångsställen har inrättats vid ICA. 
Kommunen kommer tillsammans med Perstorps bostäder AB att göra en insats i 
trygghetsskapande syfte.
Socialnämnden har för närvarande 45 omhändertagna barn. Det finns stora problem med 
droger i kommunen. Under sommaren avvek fyra barn, vilket fått massmedial 
uppmärksamhet. Ett samarbete med barn- och utbildningsnämnden pågår och fortlöper. 
Ekonomin väntas följa budget.

Kommunala pensionärsrådet beslutar

att notera informationen samt
att bestämma nästa års sammanträden till 19 mars och 22 oktober
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